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INTERPELACJA

Doniesienia prasowe i informacje przekazane za pośrednictwem prasy przez radną lgę
Jambor Skupniewiczjoraz przez Burmistrza na sesji Rady Miasta daly nam wiedzę, że 7 edycja

festiwalu 9 Hills kosztowała 419 000 zl. Środki pochodziły również od sponsorek i sponsorów.

Dowiedzieliśmy się również, że w "stosoumym czasie” pojawią się sprawozdania z wykorzystania

środków. Niestety, jak powiedział Burmistrz, sprawozdania przekazuje się tylko do instytucji

dotującej,

Tym samym opinia publiczna, radni i sponsorzy nie dowiedzą się jakie honoraria

przydzielono osobom organizującym festiwal.

W związku z tym proszę po raz kolejny o informację, czy a jeśli tak, to jakie kwoty

zostaly pobrane przez kierownictwo festiwalu. Oczywiście rozumiem, że nie przekaże Pan list

imiennych, ale ogólne koszty wydatkowane na organizatorów festiwalu nie będą złamaniem

klauzuli ochrony danych.

Interpelacje kieruje do Burmistrza Miasta Chełmna. Proszę o odpowiedź w powyższej

sprawie.
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